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Op te bergen 
in de band van 
1 juli 2009 
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 24 juni 2009  
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 24 juni 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 24 juni 2009 is als bijlage opgeno-
men bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
W.A.R. Boer (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
A. Kerstholt (VVD)  
K. Kuipers (GroenLinks) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
G.J. Udding (VVD) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
Th. J. Wijbenga (CDA) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) tot 17:30 uur 
mevrouw J.G. Vlietstra (PvdA) tot 18:06 uur 
H. Baas (ChristenUnie) 
 
 
 
 

Afwezig: 
H. Klaver (CDA) 
S. de Jong (CDA) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 14:00 uur en de agenda wordt conform vastgesteld. De com-
missie stemt in met de vervanging van de heren De Jong en Klaver door de heer Wijbenga (CDA). 

 
2. Samenvatting vergadering 27 mei 2009 en de lijst  van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn ook de nrs. 5, 6, en 10 – 19 worden afgevinkt. 
Nr. 18 is gelijk aan nr. 1 van de lange termijn. Bij de lange termijn kunnen de nrs. 1, 3 en 5 ook worden 
afgevinkt. Bij nr. 2 wordt gedeputeerde Munniksma vervangen door CdK dhr. Tichelaar. Toezegging 
nr. 4 is inmiddels achterhaald en kan ook worden afgevinkt.  
Op verzoek van de fractie van de SP wordt aan de lijst toegevoegd de toezegging van gedeputeerde 
Vlietstra, gedaan in de vergadering van 27 mei jl. om de commissie op de hoogte te houden van de 
ontwikkelingen rondom de werkgelegenheid van de penitentiaire inrichting in Veenhuizen. 
 
De samenvatting wordt conform vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van de VVD informeert op welke wijze de notitie van GL, 100% energie (B4), wordt geagen-
deerd. De PvdA heeft een notitie over dit onderwerp aangeleverd bij de statencommissie OGB. GL 
geeft aan dat de notitie is bestemd voor een discussie bij de Algemene Beschouwing(AB). Met de 
PvdA is overleg gaande om tot één voorstel te komen. Een aanvullende notitie over een invulling van 
een haalbaarheidsstudie wordt vóór de AB toegezonden een PS.  
 
4. Rondvraag 
De fractie van VVD stelt vragen over de economische en werkgelegenheidsituatie in en rondom Mep-
pel. Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
5. IPO-aangelegenheden 
De heer van den Boer meldt dat door omstandigheden de ALV-IPO niet is bezocht en dat het geplan-
de overleg met gedeputeerde Klip ook nog niet heeft plaatsgevonden. Dit is verplaatst naar een later 
tijdstip. 
 
6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Statenstuk 2009-388; Eerste bestuursrapportage 
Inhoud van het statenstuk: De eerste bestuursrapportage geeft een beeld van de voortgang van de 
beleidsuitvoering en ontwikkeling over de eerste drie maanden van 2009. GS adviseren PS om de 1e 
bestuursrapportage en de 1e en 2e wijziging van de Begroting 2009 vast te stellen.  
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, CDA, VVD, SP en GL. 
De fracties van PvdA, SP en GL informeren naar de nazorg voor stortplaatsen, kan dit een financiële 
tijdbom worden? Is het mogelijk om hiervoor een risicoparagraaf in te vullen? De SP wil de verkoop 
van Essent Milieu tegen houden en de aandeelhouders wijzen op de risico’s als gevolg van een even-
tuele verkoop. GL ziet graag een visie van GS op de opbrengst uit de verkoop die nu niet wordt ge-
haald. De PvdA informeert welke acties GS onderneemt om een evenredig deel van de EFRO en In-
terreg gelden binnen te halen. Doet GS wel genoeg bij het scholingsfonds? Hoe zit het met het auto-
matiseringssysteem na de revitalisering? Het CDA wijst op een aantal cijfermatige slordigheden en 
vraagt om heldere bewoording in het stuk. Zij wil ook weten of het ILG echt in 2013 wordt afgerond, of 
blijft het bij een streven naar? Zijn er met het ABP afspraken gemaakt om, wanneer het financieel 
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beter gaat, geld terug te krijgen? De VVD vraagt waaruit de 10 miljoen euro onderbesteding bestaat 
die nu wordt ingezet om het tekort te dekken. En wat zijn de te verwachten maatregelen rond de wo-
ningmarkt? In 2e termijn geeft de VVD aan dat de provincie als beperkte aandeelhouder van Essent 
Milieu wel een aanzienlijk belang heeft wat niet alleen behartigd moet worden door de provincie Gro-
ningen. De SP kan zich niet vinden in de uitspraak dat de provincie alleen de burgers betrekt bij haar 
beleid als sprake is van een meerwaarde, dat bepalen die burgers zelf. Hoe zit het met de 10 miljoen 
euro die nog in IJsland uit staat? GL spreekt van een ‘doodzonde’ om met eenmalig geld een structu-
reel tekort op te lossen.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Vlietstra geeft de volgende reactie. Bij de benutting van Noordelijke programma’s zoals 
EFRO is inderdaad geen evenredige spreiding. In het DB-SNN is afgesproken om te kijken hoe de 
‘geldpot’ kan worden vergroot en zijn alle partijen er op gewezen zich aan de cofinancieringsafspraken 
te houden. Het is niet noodzakelijk dat alle partijen 1/3 deel ontvangen, wel dat ieder zijn deel krijgt. 
Vervolginformatie hierover zal in de 2e bestuursrapportage worden opgenomen. GS zijn niet afwach-
tend bij het scholingsfonds. Op dit moment worden de verschillende scholingsmiddelen in kaart ge-
bracht om deze daarna op een slimme manier te koppelen. GS nemen haar regierol. 
Nazorgfonds; in 2075 wordt de stortplaats gesloten. Dan is voldoende geld aanwezig om aan de ver-
plichtingen te voldoen. Het is veel te prematuur om hiervoor nu bedragen op te nemen. GS zijn doen-
de om lid te worden van de aandeelhouderscommissie van Essent Milieu, juist vanwege het Drentse 
belang. In de VJN wordt voorgesteld om de onderuitputting niet te belonen maar in te zetten op de 
begroting van 2010. Vanaf 2010 moet nauwkeuriger worden begroot, dit is ook een van de lijnen om 
te bezuinigen. Over de woningmarkt wordt gesproken in een brief die de staten nog deze week ont-
vangen. Drenthe heeft zelf geen geld uitstaan op IJsland, dit gaat via Groningen en kan nog geruime 
tijd duren.  
De vraag over het afronden van het ILG in 2013 zal in de PS vergadering van 1 juli a.s. moeten wor-
den gesteld aan gedeputeerde Munniksma. 
Gedeputeerde Baas laat weten dat de automatisering per fase wordt aangepakt. Dat deze provincie 
zich in eerste instantie niet richt op de burger is in overeenstemming met het rapport ‘Amen is geen 
Amsterdam’. De financiële gevolgen van programma 1 (De provincie doet ertoe) komen in het najaar 
van 2009 en niet zoals in het PvA staat in 2010. In het najaar volgt dan een beslissing. Er komt niet 
nogmaals een visie, die is reeds gegeven.  
Gedeputeerde Klip laat weten dat zodra de dekkingsgraad van het ABP de bekende 105% weer heeft 
bereikt de pensioenpremie weer wordt verlaagd, geld terug krijgen van het ABP is niet het geval. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: zodra meer bekend is over verkoop van Essent Milieu zal dit aan de commis-
sie worden medegedeeld. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6b. Statenstuk 2009-387; Voorjaarsnota 
Inhoud van het statenstuk: De Voorjaarsnota schetst het financieel perspectief van de provincie Dren-
the anno mei 2009, tevens gaan GS in op de versnellingsagenda om de gevolgen van de economi-
sche crisis te bestrijden, verder doen GS een voorstel om tot een kwaliteitsimpuls voor de organisatie 
te komen. GS adviseren PS om de Voorjaarsnota vast te stellen en daarmee het beleidsinhoudelijke 
kader te stellen voor de Begroting 2010. 
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, CDA, VVD, SP, CU en GL.  
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CDA en VVD dringen aan op een sluitende begroting waarbij de VVD het jaartal 2012 noemt. VVD en 
CU waarschuwen voor het aangaan van langdurige verplichtingen. PvdA, VVD en SP vragen of de 
personeelsuitbreiding met 16fte echt nú noodzakelijk is. De PvdA vraagt zich af waar zij aan gebon-
den is met deze VJN. Alle programma’s komen wat de PvdA betreft de komende maanden ter discus-
sie te staan. De uitwerking van provincies nieuwe stijl is erg belangrijk voor de vervolgdiscussie. 
Meerdere fracties waaronder PvdA en het CDA zijn van mening dat de takendiscussie gevoerd moet 
worden ruim vóór de begroting, bijvoorbeeld in oktober 2009. Voor het CDA hoort daar de ‘oud voor 
nieuw’ discussie ook bij. Het CDA kan niet akkoord gaan met de voorgestelde tekorten. De tering moet 
naar de nering worden gezet. Tot en met 2013 wil deze fractie van de algemene reserve jaarlijks een 
gelijk bedrag inzetten, bijvoorbeeld 5 of 6 miljoen euro. De kernwaarden van het CDA blijven daarbij 
belangrijk. De OV-kaart voor MBO scholieren is voor het CDA van tafel nu er geen Rijksregeling komt. 
De vraag is in hoeverre bedragen al zijn vastgelegd, bijvoorbeeld bij het programma K&E, wat valt er 
nog te kiezen? Op de versnellingsagenda mag wat het CDA betreft niet worden bezuinigd. Het MKB 
risicodragend kapitaalfonds is daarbij een belangrijk item. De VVD wil het stimuleringsfonds Drentse 
projecten nog niet opheffen. De vraag is ook aldus de VVD of het juist is om het dividend van Ennexis 
in te boeken, moet dit niet naar de gebruikers? Verschillende programma’s zijn nog steeds niet 
SMART te noemen. De VVD stelt voor om Bestuurskrachtmeting als instrument in te voeren om te 
zien in hoeverre doelstellingen worden gerealiseerd. Tijdens de AB komt de VVD hierop terug. Uitstel 
van de digitalisering is voor deze fractie moeilijk aanvaardbaar. De SP merkt op dat de RSP+ ambities 
nog steeds niet inzichtelijk zijn gemaakt. Cofinanciering van deze ambities ziet de SP niet als noodza-
kelijk. Voorkomen moet worden dat het programma K&E en Kennis werkt alleen ingezet worden voor 
de grote steden. Voor RTVDrenthe heeft de SP geen extra geld over evenmin voor de Vuelta. Wél, en 
dan voor zeker 2 jaar, voor de OV-kaart voor MBO scholieren.  
De CU vraagt is of het juist is om de subsidieregeling voor particuliere bodemsanering af te schaffen. 
Deze fractie vindt het eigenlijk alleen zinvol om over de VJN te praten als alle cijfers beschikbaar zijn. 
Volgens GL is het helder dat er bezuinigd moet worden, de vraag is waarop. De uitkomst van ‘Amen is 
geen Amsterdam’ moet geen bezuiniging zijn. De zachte landing bij gemeenten mag geld kosten. Een 
slankere organisatie is prima dit kan al sneller dan voorgesteld nl. door het aantal fte’s bij communica-
tie terug te schroeven, 15-20 mensen is wel een grote luxe dit geldt ook voor de eigen bestuursadvi-
seurs van de gedeputeerden. Ook de fte’s voor de RSP projecten zouden bij de gemeenten onderge-
bracht kunnen worden in plaats van bij de provincie. GL vindt het onbegrijpelijk om nu 9.7 miljoen euro 
te reserveren voor een volgend college. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Deze VJN is een andere dan in de afgelopen jaren. Nu kunnen nog niet vergaande besluiten worden 
genomen. Instemming wordt nu gevraagd zoals in het besluit is opgenomen. Als fracties hier niet mee 
kunnen instemmen, resteert het indienen van amendementen. De kerntakendiscussie moet plaatsvin-
den voorafgaand aan de behandeling van de begroting. Het door o.a. het CDA gevraagde inzicht in de 
vastgelegde afspraken voor nu en de komende jaren wordt vóór de begrotingsbehandeling verstrekt 
en niet voor de AB. De minister van Financiën wil 300 miljoen halen uit het provincie fonds. Provincies 
zijn het eens dat dit te veel is. Oneens zijn de provincies het over de onderlinge verdeling. Een com-
missie is ingesteld om met een gedragen voorstel te komen voor een nieuwe verdeelmodel in 2012. 
GS willen vanaf 2011 komen met een structureel sluitende begroting. Het rapport ‘Amen is geen Am-
sterdam’ heeft consequenties ook voor gemeenten. Aan sommige afspraken zoals met de gemeente 
Emmen( ikv RSP) kan niet meer worden getornd. Op dit moment wordt gewerkt binnen de vastgestel-
de begroting van 2009. De uitwerking van de versnellingsagenda wordt beschreven in een brief die 
deze week naar PS wordt verzonden. Het voornemen is om de staten 3x per jaar hierover te informe-
ren. De financiële situatie laat niet toe dat veel langlopende contracten worden afgesloten. Onderzocht 
wordt hoe objectiever kan worden gemonitord. Een groot aantal projecten wordt nog wel gefinancierd 
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uit het stimuleringsfonds Drentse projecten, de voeding droogt alleen op. Er is wel rekening gehouden 
met een dividend uit Ennexis of dat juist is, is een principiële vraag. 
De dekking van RSP projecten is opgenomen in de VJN, niet die van de RSP+ projecten. Daarover 
zijn nog geen concrete afspraken gemaakt. 
Het is niet goed om de kosten van de OV-kaart voor MBO scholieren te halen uit programma Kennis 
werkt, dat is daarvoor niet bestemd. In de 2e bestuursrapportage wordt inzage gegeven in de 10 mil-
joen euro onderuitputting. Strategische personeelsplanning heeft o.a. geresulteerd in de zgn 16-31 
operatie. 16 fte’s extra en 31 fte’s vertrekken. Gekozen is voor de ‘meester-gezel’ constructie om op 
die manier de aanwezige kennis goed over te kunnen dragen. Of de fte’s voor de RSP beter in dienst 
kunnen bij de gemeenten is een vraag die gedeputeerde Bats moet beantwoorden. Subsidie voor 
particuliere bodemsanering is afgeschaft, het betreft hier in feite een gemeentelijke taak. 
‘Amen is geen Amsterdam’ is niet bedoeld om te bezuinigen. De focus ligt op wat de provincie ziet als 
haar taak. Bestuurskrachtmeting is iets waar gemeenten maar ook de provincie zelf mee aan de slag 
gaat dit ligt opgesloten in het onderdeel provincie nieuwe stijl. Het digitaliseringsproject zit in de ver-
traging. In de loop van 2009 worden de bedragen weggezet, in 2011 zal het op orde zijn.  
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
6c. Statenstuk 2009-386; Investeringspremieregeling  Noord-Nederland 2009 
Inhoud van het statenstuk: Geadviseerd wordt om de IPR voort te zetten. Deze subsidieregeling heeft 
tot doel de subsidiëring van investeringen aan stuwende ondernemingen die een vestigingsproject 
uitvoeren en daarmee te komen tot een versterking van de economische structuur in Noord-
Nederland.  
 
De voorzitter geeft aan de huidige versie enkele foutieve verwijzingen bevatten, inhoudelijk zijn er 
geen wijzigingen. Vóór de vergadering van PS van 1 juli zal een herzien exemplaar worden toegezon-
den.  
 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA en VVD. 
Het CDA ziet de eindgebruiker niet terug en informeert of evaluaties beschikbaar zijn. De VVD hoopt 
dat deze IPR snel zal zijn uitgeput. PvdA wijst op de foutieve versie van het stuk waarvoor inmiddels 
een nieuw exemplaar is toegezegd. 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het juiste exemplaar ligt klaar voor verzending. Of de eindgebruikers hierbij betrokken zijn geweest is 
niet bekend. Toe nu toe is er veel gebruik gemaakt van de IPR. Het DB-SNN heeft de afspraak ge-
maakt om het budget te verhogen.  
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Vlietstra: bij het SNN te zullen navragen of evaluatie van de IPR beschikbaar is. Is dat 
het geval dat zal die beschikbaar worden gesteld. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 
 
 
6d. Brief van de statenfractie van het CDA van 1 ju ni 2009 over het Project Statenwerk  
Inhoud van de brief: De CDA-fractie vraagt de overige fracties om ondersteuning van en samenwer-
king bij het zichtbaar maken van de provinciale taken en werkzaamheden door middel van een reeks 
televisie-uitzendingen van RTV-Drenthe die door en onder verantwoordelijkheid van de statenfracties 
worden voorbereid en gepresenteerd.  
 
De fractie van het CDA geeft een toelichting op het voorstel.  
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Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, VVD, CU, SP en GL. 
Met uitzondering van GL zijn de overige fracties van mening dat het idee om de provincie zichtbaar 
maken een goed idee maar niet zoals nu wordt voorgesteld. Het voorstel lijkt toch teveel op ‘een zend-
tijd voor politieke partijen’. Algemene uitzendingen bijvoorbeeld na de revitalisering van het provincie-
huis of onderwerpen die de provincie aangaan zouden wel een goed idee zijn. Maar er zijn ook nog 
andere manieren om dit naar voren te brengen zoals rubrieken in de krant. Ook het feit dat de kosten 
nog niet bekend zijn en het voorstel zich beperkt tot de bestaande statenfracties waardoor andere 
fracties worden buitengesloten wordt als onwenselijk aangemerkt.  
GL staat sympathiek tegenover het voorstel. De andere fracties vertonen aldus GL koudwatervrees. 
De statengriffie kan bewaken dat het geen uitzending voor politieke partijen wordt. 
Het CDA concludeert na de beraadslaging dat er geen meerderheid is voor het voorstel en neemt het 
mee terug naar de fractie. 
 
Desgevraagd geeft gedeputeerde Baas aan de nodige scepsis te hebben bij het voorstel.  
 
7. Mededelingen 
De commissie stemt in met het overzicht van werkbezoeken en presentaties. 
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en wenst de commissie een goed zomerreces. 
 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 23 september 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 18:33 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 23 sep-
tember 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 26/06/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met de Statencommissievergadering van 24 juni 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 11-03-2009  
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de RSP-programma’s bij de 
gemeenten, inclusief de risicoparagraaf tot op pro-
grammaniveau voor te leggen aan de staten.  

  

2. 18-03-09 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe na te zullen gaan in hoeverre 
kwartiermakers in de regio, i.r.t. het Europaloket, mo-
gelijk zijn. (CDA) 

September 
2009 

 

3. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat de heer BAAS met een 
schriftelijke reactie zal komen op de vraag wat er ge-
beurt met de opmerking dat er sprake is van niet 
deugdelijke motivering naar aanleiding van het jaar-
verslag van de commissie Rechtsbescherming. (CDA)   

Brief van 24 
juni 2009 √ 

4. 15-04-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe de brief van de staatssecreta-
ris van 21 februari 2004 over de baanverlenging en de 
hierbij behorende verdere correspondentie toe te zen-
den aan de statencommissie 
 

Brief van 3 
juni 2009 √ 

5. 22-04-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe medio 2009 bij de sta-
ten terug te komen met de resultaten van de evaluatie 
van Marketing Drenthe.  

Presentatie 
op 23 sep-
tember 
2009   

√ 

6. 22-04-2009 
PS 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe in de statencommissie 
BFE van 27 mei 2009 terug te komen op het voorstel 
om het maximale subsidiebedrag uit de STINAT te 
verhogen naar 2 ton.  

Statenstuk 
2009-391 √ 

7. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe dat wanneer het on-
derwerp mogelijke verkoop van Essent Milieu aan een 
Amerikaans bedrijf niet aan de orde is geweest in de 
aandeelhoudersvergadering van Essent van 27 mei 
2009, zij dit onderwerp op zal nemen met de provincie 
Noord-Brabant. 

Mondeling 
beantwoordt 
(BFE 
24.06.09) 

√ 

8. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe de vraag over het ontbreken 
van de 3e kolom in de IPO rapportage, waarin de rele-
vante Drentse ontwikkelingen worden aangegeven, 
schriftelijk te zullen beantwoorden. (CDA) 

Mondeling 
beantwoordt 
(BFE 
24.06.09) 
De 3e kolom 
wordt toe-
gevoegd.  

√ 

9. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe te zullen informeren of 
sprake is van banenverlies binnen de zgn. zachte sec-
tor ten gevolge van de kredietcrisis. (PvdA) 

Brief van 25 
juni 2009 √ 
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10. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de mogelijkheid om bij 
aanbesteding voorrang te geven aan regionale bedrij-
ven te zullen onderzoeken. (PvdA) 

Brief van 25 
juni 2009 √ 

11. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zullen zoeken of 
bij intensivering van de EHS sprake is van voorfinan-
ciering voor het Rijk. (VVD) 

Brief van 25 
juni 2009 √ 

12. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe uit te zoeken waarom 
het opruimen van asbestdaken niet is meegenomen in 
de versnellingsagenda. (SP) 

Brief van 25 
juni 2009 √ 

13. 27-05-2009 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe na te gaan wanneer de afge-
sproken informatie over de WMD structuur aan de 
staten kan worden verstrekt. (CDA) Zie ook nr. 1 lange 
termijn. 

Brief van 25 
juni 2009 √ 

14. 27-05-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe voor de vergadering van PS 
van 3 juni de staten te zullen informeren over wat het 
toezicht op het werkvoorzieningschap Emco (gemeen-
schappelijke regeling) heeft betekend. (PvdA) 

Brief van 25 
juni 2009  √ 

15. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe bij het SNN te zullen 
navragen of evaluatie van de IPR beschikbaar is. 
(CDA) 

 
 

   
Lange termijn 
 

  

1. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie terug-
komt als er meer duidelijkheid is over het verloop van 
het onderzoek naar organisatie van en toezicht op de 
WMD en dat de termijn van de zittingsduur van de 
gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden aan de 
duur van het onderzoek. Zie ook nr. 12 korte termijn. 

Brief van 25 
juni 2009 √ 

2. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 
voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

De CdK 
komt (bin-
nenkort) 
met een 
reactie. 

 

3. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat het rapport “professioneel 
inkopen voor 2009 en verder” bij de Voorjaarsnota 
2009 kan worden behandeld. Het uitdrukken in geld 
van besparingen incl. de consequenties wordt indien 
mogelijk hierin opgenomen. PS ontvangt voldoende en 
tijdige informatie over het totaalpakket van inkopen.  

Brief van 25 
juni 2009  √ 

4. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat een evaluatie van 
de afspraken over onderbesteding bij de begroting 
voor 2011 kan worden behandeld. Tussentijdse ver-
antwoording gebeurt obv bestaande documenten.  

Is achter-
haald; Kan 
van de lijst 
afgehaald 
worden.  

√ 



Bijgewerkt 26/06/09 

 

 
5. 04-02-2009 

PS 
De heer BAAS zegt toe dat een nader uitgewerkt pro-
jectvoorstel n.a.v. het rapport Amen is geen Amster-
dam vóór de zomer van 2009 in PS aan de orde komt.  

Brief van 4 
juni 2009.  
 

√ 

6. 22-04-2009 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat, mocht er na de revitalise-
ring geld over zijn, de voorkeuren van de staten t.a.v. 
het wensenlijstje nadrukkelijk zullen worden meege-
nomen.  

Dit komt in 
2011 aan 
de orde.  

 

7.
  

27-05-2009 
SSC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe de statencommissie te 
blijven informeren over de werkgelegenheid bij de pe-
nitentiaire inrichting Veenhuizen (SP). 

  

8. 24-06-2009 
SC BFE 

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe zodra meer bekend is 
over de verkoop van Essent Milieu dit aan de commis-
sie mee te delen. (GL) 

  

 
 
 

  
 
 
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

  

M4 
VVD 
PvdA 
CDA 
GL 
CU 

12-11-2008  PS dringen er bij het college op aan: 
1. De gemeente Meppel niet te belasten met de 

financiering van het opwaarderen van de keer-
sluis bij Zwartsluis tot schutsluis; 

2. De provinciale dekking te halen uit dat deel 
van de reserve verkeer&vervoer (6 miljoen) 
dat zal worden overgeheveld naar het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten  

Zal in Voor-
jaarsnota 
2009 terug-
komen 

√ 

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

Mevrouw 
Vlietstra 
zegt toe dat 
zij dit op 
haar agen-
da plaatst.  

 

 


